
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 21. juli 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 723
Vil ministeren svare på, om ministeren mener, at det fortsat giver mening at udtage lav
bundsjord, og hvordan ministeren forholder sig til risici og nødvendige forholdsregler, der 
skal tages højde for i forbindelse med udtagning? Der henvises til ”Studie: Vådområder 
med ferskvand udleder mere CO2 end hvis de var dyrkede”, maskinbladet.dk, den 19. juli 
2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lise Bech (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lise.Bech@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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